
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele geeft een erfgoed- 
premie van ruim 3,2 miljoen euro voor de restauratie van de schachtbok en het  
onthaalgebouw eronder. Deze belangrijke investering staat garant voor nieuwe  
mogelijkheden voor de verdere ontwikkeling van de oude mijnsite.

Zo krijgt de VDAB-werkwinkel een  
duurzame verankering in onze gemeente,  
vlak naast het Centrum voor Volwassenen-
onderwijs. Bovenaan de schachtbok komt 
er horeca. Dat zal de aantrekkingskracht 
van de site verder versterken. Belangrijk is 
ook dat de schachtbok voor mensen met 
een beperking toegankelijk zal zijn.

Minister onmiddellijk overtuigd

Gemeenteraadslid Herwig Hermans  
(N-VA) bracht het gesprek tussen het 
lokaal bestuur en de minister tot stand en 
pleitte mee voor de restauratiepremie. Bij 
een bezoek aan het kabinet samen met de 
burgemeester brachten de dossierbeheer-
ders een uitstekende presentatie en bleek 
de minister onmiddellijk overtuigd van  
de meerwaarde van dit project. Herwig  
Hermans: “Ik heb dit dossier voluit 
gesteund omdat het een goed dossier is. 
Net daarom sprak ik mijn contacten bij de 
Vlaamse ministers aan. De minister had 

voor een eerste schijf van de relancemid-
delen uit het plan Vlaamse Veerkracht een 
goede 30 miljoen euro  ter beschikking 
voor heel Vlaanderen. Heusden-Zolder 
krijgt daar nu ongeveer 10 procent van. 
Dat is niet evident voor een gemeente waar 
de N-VA in de oppositie zit. Onze afdeling 
beseft dat de politiek in Heusden-Zolder 
niet zoveel contacten hogerop heeft. 
Daarom nemen zowel fractieleider Hans 
Zegers als ikzelf vanuit de oppositie altijd 
die rol zo goed mogelijk op in het belang 
van onze inwoners!”

Beste inwoner,

Bij de start van de zomervakantie 
brengen wij jullie nog wat N-VA-
nieuwigheden.

Als oppositiepartij slagen we erin 
om via onze bovenlokale connec-
ties een meerwaarde te zijn voor 
onze gemeente. Gemeenteraadslid 
Herwig Hermans legde zo de 
nodige contacten in het dossier 
van de schachtbok op de mijnsite. 
Zo kunnen we ons al schaarse 
culturele erfgoed behouden en 
versterken.

Met mondjesmaat kunnen we ons 
opnieuw focussen op onze lokale 
activiteiten zoals het moeder- en 
vaderdagmoment met dank aan 
alle vrijwilligers die dit mogelijk 
gemaakt hebben.

Een extra bedankwoord ook voor 
ons uittredend gemeenteraads-
lid Ria Feyen en veel succes en 
gedrevenheid aan ons nieuwe 
gemeenteraadslid Steven Goris.

Vanuit ons voltallige N-VA-team 
wensen we iedereen een welver-
diend en gezond verlof toe. We 
zien mekaar terug in september!

Peter Orens, 
Voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 
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bomen dankzij Zuhal Demir
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Al 30 
nieuwe bossen 

in Limburg.
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boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.
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N-VA drukt vanuit oppositie stempel op beleid Heusden-Zolder
Sinds enkele jaren maakt de N-VA in Heusden-Zolder deel uit van de oppositie. Toch drukt de partij met regelmaat van de klok 
haar stempel op belangrijke dossiers.

Fractieleider Hans Zegers kan maar één ding besluiten: “Het huidige gemeentebestuur heeft geen directe lijnen naar de hogere 
overheden en heeft de N-VA dus vaak nodig voor het laatste zetje. Het gebrek aan bovenlokale kracht in het huidige gemeentebestuur 
speelt onze gemeente vandaag zeker parten. Ondanks het feit dat we oppositie voeren, ben ik blij dat we onze gemeente kunnen  
vooruithelpen door het aanspreken van onze contacten in Brussel. Evident is dat uiteraard niet. Een zekere vorm van erkentelijkheid 
en appreciatie is dan ook zeker op zijn plaats.”

 Vorig jaar werd het dossier van de 
Velodroom nog uit het slop getrokken 
doordat N-VA’er Jan Peumans 10 miljoen 
euro kon vrijmaken voor de realisatie 
van de wielerpiste. 

 Hans Zegers slaagde er enkele jaren geleden in om 
via minister Ben Weyts het ongunstige dossier van het 
kolendok – waardoor Viversel gebukt zou gaan onder 
heel wat bijkomend verkeer – even on hold te zetten 
en bijkomend studiewerk uit de brand te slepen. 

 In het dossier van APL staat Ann Leyssens mee op 
de barricaden in de strijd tegen de geuroverlast.

Hans Zegers, 
fractieleider N-VA 
Heusden-Zolder

 Vandaag speelt de N 
VA opnieuw een hoofdrol 
met het binnenhalen van 
een restauratiepremie van 
3,2 miljoen euro voor de 
schachtbok op de mijnsite.

heusden-zolder@n-va.be
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Ria, wat een verrassing. Je verlaat de gemeenteraad? 

Zo’n grote verrassing is dat nu ook niet. Sinds ik vorig jaar 
opnieuw grootmoeder ben geworden, heb ik minder tijd 
om me te verdiepen in de inhoudelijke thema’s die zich op 
gemeentelijk niveau afspelen. De corona-periode is ook een 
factor die meespeelt en al deze elementen samen hebben 
ertoe bijgedragen dat ik deze beslissing neem. 

Wil dit zeggen dat je de N-VA zal verlaten? 

Absoluut niet. In de eerste plaats is dit een tijdelijke situatie 
en zal ik in de toekomst weer meer tijd hebben. Anderzijds 
is het zo dat ik al jarenlang een trekkersrol vervul binnen de 
N-VA. Dit zal ik zeker blijven doen. De bestuursvergaderin-
gen zal ik uiteraard ook blijven volgen en op tijd en stond 
zal ik mijn stem nog laten horen. Ze zijn nog niet van mij af 
(lacht)! 

Je zal nu opgevolgd worden door Steven Goris. Een waardige 

opvolger, Ria? 

Zeker wel. Dit vergemakkelijkte mijn beslissing ook. Steven 
is nog niet zo lang actief binnen onze afdeling, maar heeft 

zich vanaf minuut één wel laten gelden. Dat hij enkele maanden 
na zijn intrede al unaniem werd verkozen tot ondervoorzitter 
van onze afdeling is daar een mooi voorbeeld van. Ook was hij 
telkens aanwezig bij de fractievergaderingen om de gemeente-
raadsleden bij te staan in de verschillende dossiers. Ik kan op 
beide oren slapen. 

Steven, denk je dat je er klaar voor bent? 

Dat is natuurlijk allemaal relatief. De voorbije jaren waren onze 
gemeenteraadsleden de spreekbuis van de hele N-VA-afdeling. 
Die insteek zal blijven. Ria of Steven speelt daarbij weinig rol. 
Ik heb altijd de gemeenteraden gevolgd en ik vind dat we, als 
oppositie, toch altijd het belang van de gemeente vooropstel-
len. Kritisch, maar ook ondersteunend waar kan. Dat zal niet 
veranderen. 

Steven, dan wensen we je veel  succes in de gemeenteraad. 

Bedankt. Ik wil toch nog even gebruik maken van de gelegen-
heid om Ria even in de bloemetjes te zetten. N-VA Heusden-
Zolder is zéér verheugd dat ze nog altijd ons actief zal blijven 
ondersteunen en kunnen we niet genoeg benadrukken hoe ze 
altijd klaar staat voor alles. Ook willen we haar bedanken voor 
haar rol die ze vervulde binnen de gemeenteraad. Ria, een grote 
dank!

Steven Goris vervangt Ria 
Feyen in de gemeenteraad
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Zwemmen in Heusden-Zolder 
Zwembad zolder 

Veel inwoners van Heusden-Zolder kij-
ken met weemoed terug op het overdekte 
zwembad in Zolder. Vele schoolgaande 
kinderen leerden hun schoolslag in dit 
bad. Maar de tand des tijds sloeg toe. 
De kosten liepen op en de renovatie was 
financieel niet haalbaar. De afbraak is te 
verantwoorden. Ondanks de beslissing, 
mogen we de pijnpunten niet zomaar 
naast ons neerleggen: 

De schoolgaande kinderen zijn nu ver-
plicht om uit te wijken naar zwembaden 
in omliggende gemeenten (Beringen, 
Tessenderlo). Dat brengt niet alleen een 
grote kost met zich mee, maar ook de 
verplaatsing neemt heel wat tijd in be-
slag. De plaatselijke zwemclub kan men 
nog bezwaarlijk “plaatselijk” noemen, 
want ze is moeten verhuizen naar een 
zwembad buiten de gemeente. Ontspan-

nen zwemmen is niet meer mogelijk in 
onze gemeente. 

Zwembad terlaemen 

Het mooie zwembad van Terlaemen 
mogen we niet vergeten. In de zomer 
loopt het meestal goed vol en een groep 
vrijwilligers houdt alles netjes in orde en 
zorgt dat alles draait. Jammer genoeg is 
het niet overdekt en kan men maar een 
beperkte tijd van dit zwembad genieten. 

Mogelijke oplossing: overkapping 

In het verleden heeft de gemeente contact 
gehad met andere besturen om de kost-
prijs te ramen voor een nieuw overdekt 
zwembad. Dat bleek een zware financiële 
dobber te zijn. N-VA Heusden-Zolder 
pleit er dan ook voor om blijvend te 
investeren in het zwembad van Terlae-
men. Wat is de kostprijs om een bestaand 
zwembad te overkappen? Dat lijkt ons 

meer haalbaar dan een gloednieuw 
zwembad te plaatsen. Hopelijk kan er op 
middellange termijn opnieuw gezwom-
men worden in 
onze gemeente. 

Steven Goris, 
ondervoorzitter  
N-VA Heusden-

Zolder

N-VA Heusden-Zolder viert vader en moeder

 In juni was het de beurt aan onze vaders. Ook 
tijdens het weekend van vaderdag gingen onze vrijwil-
ligers weer van deur tot deur om alle vaders leuk te 
verrassen. Onder het motto ‘koop lokaal’ werd er dit 
keer gekozen voor twee heerlijke lokale streekbiertjes.

 In mei vieren we elk jaar moeder. Dit jaar gingen onze 
vrijwilligers van deur tot deur bij onze leden om alle 
moeders een leuk presentje te  even: een bloemetje met 
een gelukskoekje. In het gelukskoekje vonden de ma-
ma’s een inspirerende spreuk. En een bloemetje – klein 
maar fijn – zegt toch zoveel meer dan 1 000 woorden.

www.n-va.be/heusden-zolder
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Watt17
Let us sacrifice our today, zo that our children can have a beter tomorrow. (Abdul Kalam) 

Op mijn fietsrit naar Watt17 was ik er nog niet uit. De 
quote hierboven, allemaal goed en wel. Dat ik nu aan 
de beurt ben wil zeggen dat ik bij de oudere generatie 
behoor (72 jaar) en dat elk jaar dat ik opoffer misschien 
wel een tiende van de rest van mijn leven is, misschien 
zelfs dat niet meer. 

Via ‘het roeteke’ aangekomen op mijn bestemming werd 
duidelijk dat de keuze voor de fiets de juiste was. Gestald 
bij de trap, auto’s stonden een heel eind verder. Keuze 
tussen trap en lift. Trap dus.... ja ik voel toch die heup. 

Op ‘t verdiep had iedereen zijn taak. Oproeppapieren 
niet nodig, alleen de identiteitskaart. Iedereen in mijn 
rij had dezelfde temperatuur totdat men erachter kwam 
dat het ding niet functioneerde. Nog even zitten en dan 
‘de volgende’. Even kijken of er nog mensen zo heten en 
naar binnen. De verpleegster verzekerde mij dat zij geen 
vrijwilliger was en dat ze dat nog meer gedaan had. Ik 
kreeg ze zelfs aan het lachen en tegelijkertijd duwde ze 
mij de naald pijnloos naar binnen. Echt niets gevoeld. 

Iedereen moest een 15-tal minuten in een andere ruimte 
blijven wachten voor eventuele onvoorziene reacties. En 
een mevrouw in witte schort liep in die ruimte rond. Ik 
dacht de mevrouw van de koffie en toen ze bij mij was 
bestelde ik ook een koffie zwart. Lachend zei ze dat dat 
de bedoeling niet was, ze moest mijn kaartje hebben. 
Nog wat rondkijken of ik geen bekenden zie en na 15 

minuten mocht ik beschikken, geen duizeligheid, geen 
stramheid. 

Terug het leven in. 

Toch nog beïnvloed door praatjes van de voorbije dagen 
reed ik terug naar huis over de Koolmijnlaan. In het 
achterhoofd dat, als ik door eventuele duizeligheid op 
datzelfde achterhoofd zou vallen, het sneller opgemerkt 
wordt. Niks gebeurt er natuurlijk, veilig thuis. Geslaagde 
dag. Alleen moet ik nu voor mijn tweede spuit pas op 5 
juli, dat is bijna 3 maanden wachten. Astra Zeneca weet 
u wel. Jammer. 

Besluit: Ik raad iedereen aan om zich te laten vaccineren. 
Voor vrijheid van uw kinderen en voor uw eigen vrijheid 
dat we weer kunnen gaan en staan waar we willen. Ga 
met de fiets als je kunt. Mensen uit Ubbersel of Eversel, ga 
via het ‘roeteke’. Ook mensen uit Lummen kunnen dat. 
Dat is zeker de veiligste route. 

Trap of lift? Neem maar de lift als de heupen wat  
moeilijk zijn. Vraag geen koffie aan de dame in het wit. 
Dat is de dokter... 

Tony Gijbels, 
ledenverantwoordelijke 
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